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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-25/2017 
Datum: 3. 10. 2017  

 
OBČINSKI SVET  

OBČINE BRDA    

 

 

ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 25. REDNE SEJE   

 

 
Boris Rožič  
Pred nekaj leti se je asfaltiralo cesto proti Ediju Simčiču. Sedaj je cesta v zelo slabem stanju, saj je 
po njej dnevno peljalo veliko težke gradbene mehanizacije. Prav bi bilo, da se investitorja obvesti, 
da je zaradi gradnje objekta in težkega tovora asfalt poškodovan in da cesto sanira, kot je bila pred 
začetkom izvajanja gradbenih del.    
 
Oddelek za okolje in prostor:  
Zadevo smo si ogledali na terenu v prisotnosti investitorja, ki nam je zagotovil, da bo poškodbe 
popravil; opozoril pa je, da je na določenih mestih spodnji ustroj oziroma podlaga asfalta neustrezna. 
To smo opazili pri poškodbi asfalta nad križiščem. 
 
Silvan Peršolja 

1. Na vrhu spomenika v Gonjačah je postavljen okrogel kamen, kjer so vklesana imena krajev. 
Glede na to, da je spomenik najbolj obiskana točka v Brdih predlaga, da se napis z imeni 
ustrezno popravi, da bomo imena vasi spet lepo vidna.  

2. Pod spomenikom v Gonjačah predlaga, da se spomeniku (bakreni tabli), kjer je napis 
»Sinovom Brd in Benečije«, doda tablo z angleškim napisom. Spomenik obiskuje vedno več 
tujcev in prav bi bilo, da bi razumeli pomen tega spomenika.   

 
Ad1. Direktorica ZTKMŠ Brda  
Za poseg je potrebno pridobiti soglasje Zavoda za varstvo kulturne dediščine. Opis restavratorskih del 
in uporabljene materiale ter samo izvedbo del mora  opraviti usposobljen restavrator. Spomenik v 
Gonjačah je razglašen za spomenik lokalnega pomena. V naslednjem letu se zagotovi postavka v 
občinskem proračunu in izvede poseg. 

 Ad2. Direktorica ZTKMŠ Brda  
Spomenik je kulturni spomenik lokalnega pomena Gonjače-Spomenik padlim borcem in žrtvam 
(Odlok o razglasitvi kulturnih in zgodovinski spomenikov ter naravnih znamenitosti na območju 
občine Nova Gorica, Uradno glasilo (Gorica), št. 8/85-275). Spomeniku se zaradi varstvenega režima, 
ki zapoveduje varovanje spomenika v avtentični podobi, ne dodaja novih elementov. Spomenik pa je 
potrebno označiti in sicer v skladu s  Pravilnikom o označevanju nepremičnih kulturnih spomenikov 
(Uradni list RS, 57/2011).   
Natančna oblika, velikost, materiali, tipografija, razpored vsebine in predpisana tehnična izhodišča za 

način postavitve in uporabe tabel so opredeljeni v posebnem Priročniku za označevanje nepremičnih 

kulturnih spomenikov, ki je priloga tega pravilnika in se objavi na spletnih straneh Ministrstva za 

kulturo. (5. člen, peti odstavek Pravilnika). Na označevalni tabli se opiše namen in kratko zgodovino 

spomenika v slovenskem in tujem jeziku. 
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Na ZVKD bomo poslali prošnjo za izdajo soglasja. Nato se v naslednjem letu zagotovi postavka v 

občinskem proračunu in se tablo dopolni oz. izdela novo. 

Teja Jelina 
1. Glede ustanovitve glasbene šole v Brdih pove, da so o tem že večkrat potekali razgovori. 

Prepričana je, da se lahko najde ustrezna rešitev in da se v Brdih ustanovi podružnico 
Glasbene šole Nova Gorica. V Brdih je veliko učiteljev glasbe, ki bi lahko poučevali. 
Ponovno predlaga sestanek z vodstvom Glasbene šole Nova Gorica.  

2. Predlaga, da se vsem vaškim in krajevni skupnosti, društvom, klubom, organizacijam…. v 
občini Brda pošlje obvestilo, da načrtovane dogodke in prireditve usklajujejo na občinski 
ravni. Vedno več je dogodkov, ki se odvijajo na isti dan. Prepričana je, da ZTKMŠ Brda zna 
to zelo dobro organizirati in uskladiti.  

3. Predlaga, da se v Briškem časniku napiše vljudnostno povabilo občanom, naj se udeležujejo 
občinskih dogodkov in prireditev.  

4. Začela se je gradnja vrtca v Kojskem in otroci ne bodo morali uporabljati igrišča ob šoli. 
Posledično temu bodo učitelji otroke vozili na igrišče v Rio in k cerkvi Sv. Križa. Pojavi se 
težava s prehodom za pešce. Učitelji morajo otroke na lastno odgovornost peljati čez cesto, 
kar je zelo nevarno. Predlaga, da Občina Brda naslovi dopis na Direkcijo RS za 
infrastrukturo za ureditev prehoda za pešce na odcepu k cerkvi Sv. Križa.   

5. Pločniki so varna pot in pešci iz pločnika ne smejo sestopiti, kar pomeni, da morajo biti vse 
žive meje in podobno rastlinje ob pločniku porezano. Potrebno je poskrbeti za varnost otrok  
in ostalih vaščanov.       

 
Ad1. Direktorica občinske uprave 
S strani Glasbene šole Nova Gorica smo prejeli mnenje o možnostih odprtja podružnične glasbene 
šole v Brdih z rezultati ankete, ki jih posredujemo v prilogi.  
 
Ad2. Direktorica ZTKMŠ Brda  
TIC Brda že od leta 2004 dalje, vsako leto (konec leta), ko se pričnejo priprave na novo turistično 
sezono, pisno obvesti vsa naša društva, organizacije in posameznike, s prošnjo da nam posredujejo 
datume večjih dogodkov, ki jih nameravajo v prihajajočem letu organizirati in izpeljati. Ker običajno ni 
večjega odziva in povratnih informacij iz strani društev, organizacij, jih še telefonsko kontaktiramo. 
Gre za večje dogodke, ki se jih doda v koledar prireditev za celo Slovenijo.  
 
V Občini Brda pa se od maja 2016 mesečno oblikuje in pošilja po vseh gospodinjstvih mesečni letak 
dogodkov. Preden smo pričeli z oblikovanjem mesečnega letaka smo poslali obvestila vsem akterjem 
s pozivom, da nam sporočajo novosti, saj v letaku brezplačno objavljamo vse dogodke in tako 
povabimo domačine in obiskovalce Brd (kot opomnik služi tudi vsem ponudnikom, da lahko goste 
obvestijo kaj se v Brdih dogaja), da se posameznega dogodka udeležijo in imajo na enem papirju 
zbrane vse dogajanje v Brdih v tekočem mesecu. Ravno tako kot za brošuro KAM, se tudi pri snovanju 
mesečnega letaka prekliče organizatorje dogodkov, da nam dajo potrebne informacije. 
 
Glede na ugotovljeno, da še vedno niso vsi akterji, ki v Brdih karkoli organizirajo obveščeni, da smo na 
ZTKMŠ Brda pravi naslov za dogodke, bomo ponovno na vse naslove društev, klubov, VS in KS ter 
posameznike organizatorje poslali dopis z usmeritvami. Za pomoč pri obveščanju domačinov, da smo 
mi pravi naslov za vse informacije o dogodkih v Brdih pa naprošamo za pomoč tudi vas, spoštovani 
svetniki. 
 
Ad3. Direktorica občinske uprave  
 
Povabilo občanom smo pripravili in bo objavljeno v jesenski izdaji Briškega časnika.  
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Ad4. Oddelek za okolje in prostor  
Ureditev prehoda za pešce na regionalni cesti ni tako enostavna. Potrebno je pripraviti projektno 
dokumentacijo in na Direkciji pridobiti ustrezno soglasje ter seveda zagotoviti finančna sredstva. 
Preučili bomo situacijo v Kojskem in pripravili predlog za sestanek z Direkcijo.                                   
 
Ad5. Oddelek za okolje in prostor:  
Ogledali smo si stanje na terenu in lastnike vegetacije, ki sega v prostor pločnika pozvali, da obrežejo 
rastline tako, da ne bodo ovirale mimoidočih. 
 
Boris Šfiligoj 
 

1. Postavitev spominskih plošč tigrovcem iz Brd  
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2. Že večkrat je predlagal, da se najde rešitev pri obnovi vodovoda Gonjače – Vrhovlje pri 
Kojskem. Vodovodna cev je postavljena čez cesto in je 6x pod dimenzionirana. Ob velikem 
deževju cev ne požira in voda zaliva bližnji vinograd ter cesto do križišča. Nekaj vode se 
izteka tudi na glavno cesto. Predlaga, da se navedeno popravi v sklopu gradbenih del, ki se 
izvajajo v Gonjačah.   

3. Praznovanje Dneva državnosti v Cerovem – V Cerovem se mladina zelo trudi, vendar ji ne 
uspe organizirati proslave na višjem nivoju. Tako izpeljana proslava ni primerna za 
praznovanje Dneva državnosti. Predlaga, da občina poskrbi, da se bo osrednji del 
praznovanja odvijal na Gradu Dobrovo ali Vili Vipolže, kasneje pa se lahko družabno 
srečanje nadaljuje v Cerovem.  

4. Cesta Vipolže – Italija (Koprivno) – Na zadnji predstavitvi projekta športnega parka v 
Vipolžah s strani mladih arhitektov, je bila v ta projekt vključena omenjena cesta. Cesta je 
sedaj v zelo slabem stanju. Uničen je kanal ob cesti in naredile so se ogromne luknje. 
Predlaga, da se še v letošnjem letu opravi izmera in se tako trte, ki so zasajene na cesti, 
odstrani. Predlaga, da se cesto tudi ustrezno označi z označevalnimi tablami, saj je direktna 
povezava z Italijo in Vilo Vipolže.  

5. V Kojskem še vedno ni urejena javna razsvetljava ob državni cesti med zdravstvenim 
domom in športnim parkom Rio Kojsko.  

6. Živa meja ob pločniku pri »Starčevih« v Kojskem že krepko sega na pločnik in zaradi tega je 
nevaren dostop po tem delu pločnika.  

7. Takoj za cestnim odsekom na Sabotin je ob cesti gradbišče. Lastnik gradbišča je zasul jarek, 
voda se izteka po cesti, vhod, ki ga je uredil, je zasut. Predlaga ogled na terenu in poziv 
lastniku za ureditev navedenega stanja.  

8. Krogle na Trgu 25. maja na Dobrovem – Predlaga, da se krogle ob vhodih dvigne na 
ustrezne stebričke in se jih primerno označi, da bodo vidni. Imena vasi na kroglah bi bilo 
potrebno označiti tako, da bi bila bolj vidna.  

9. Gradnja zidu na cesti Kojsko – Gonjače – Ker se tam izvaja zelo velika investicija prosi, da se 
postavi »briški zid«. V obstoječem zidu je bilo zelo veliko klesanega kamna.  

10. Kanalizacija Biljana – Nekateri občani bi se radi priključili na kanalizacijsko omrežje, vendar 
ni nobenega odziva.  

11. Predlaga, da organizator Praznika češenj 2017 poda vsebinsko poročilo o izvedbi dogodka.    
 
Ad1. Direktorica občinske uprave 
Točka bo umeščena na dnevni red 26. redne seje. 
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Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Vzdrževalca regionalne ceste smo že pred leti pozvali, da preveri stanje propusta in odpravi 
morebitno napako. Takrat naj bi propust tudi očistili. Glede na vašo ugotovitev bomo zadevo 
ponovno preverili skupaj z vzdrževalcem. 
 
Ad3. Direktorica ZTKMŠ Brda 
Poudariti moram, da je mladina iz Mladinskega društva iz Cerovega med najbolj aktivnimi mladimi v 
Brdih. Poleg dogajanja ob prazniku Dneva državnosti, vsako leto sodelujejo pri pripravi »prtona« in 
animaciji ob Briški poroki, ter že nekaj let skupaj z VS Cerovo organizirajo praznovanje ob Noči 
čarovnic, ki je preraslo dogajanje VS Cerovo in postaja pomembno za vse otroke v Brdih. 
 
VS Cerovo in MD Cerovo že nekaj let organizirajo dogajanje ob Dnevu državnosti. Potekali so že 
pogovori, da se slovesnost prevetri in zastavi nov koncept, ki bo za tovrstno slovesnost primernejši in 
se v dogodek še vedno vključi VS in MD Cerovo. Strinjamo se s predlogom, da se dogajanje razdeli na 
dva dela: osrednja slovesnost s slavnostnim govorcem in družabni del. Na to temo bomo organizirali 
skupni sestanek s posameznimi akterji in postavili koncept dogodka za leto 2018. 
 
Ad4. Oddelek za okolje in prostor 
Povedati moramo, da omenjena javna pot ni kategorizirana cesta in služi kot poljska pot, uporablja pa 
se tudi v rekreativne namene. Glavna cesta za povezavo Italija – Vila Vipolže zaenkrat ostaja lokalna 
cesta Šmartno-Kozana-Vipolže-meja Italija. Prav na tej povezavi je predvidena razširitev in ureditev 
lokalne ceste od mejnega prehoda do mosta. 
Omenjeno poljsko pot bi bilo smiselno urediti kot makadamsko povezovalno pot za kmetijsko 
mehanizacijo in rekreativne namene. Ureditev pa je nujna v sodelovanju z občino na drugi strani 
meje, če hočemo zagotoviti kvalitetno povezavo. Ker je sedanja poljska pot precej poškodovana 
zaradi neurejenih ozar vinogradov, je smiselno izvesti zakoličbo parcelne meje poljske poti in lastnike 
vinogradov obvestiti o nujnosti ureditve ozar.  
 
Ad5. Oddelek za okolje in prostor 
Javna razsvetljava v Kojskem na odseku od zdravstvenega doma do športnega parka ni bila izvedena 
zaradi pogoja Direkcije, ki je zahtevala, da se električna napeljava spelje pod cesto s pod vrtanjem 
brez prekopa ceste. To pomeni nekajkrat večje stroške od prekopa ceste in neznatno večje stroške od 
zračne napeljave. Na sestanku z Direkcijo bomo poskušali omiliti zahtevane pogoje in zagotoviti 
ekonomičnejšo izvedbo napeljave. 
 
Ad6. Oddelek za okolje in prostor 
Lastnika žive meje bomo obvestili, da obreže rastline tako, da ne bodo ovirale prehoda peščev na 
pločniku. 
 
Ad7. Oddelek za okolje in prostor 
Zadevo smo si ogledali na terenu in ugotovili, da je jarek zasut ali delno zapolnjen ne le vzdolž 
gradbišča ampak v celotni dolžini do propusta. Potrebno je očistiti jarek po celotni dolžini. Investitorja 
pa se pozove, da zaključi odcep priključkov oziroma cevi, ki štrlijo iz odprtega jarka ter, da ustrezno 
uredi območje vhoda na gradbišče tako, da voda ne bo odtekala na cesto. 
 
Ad8. Oddelek za okolje in prostor 
Glede krogel na Trgu 25. maja, je projektant podal rešitev, da se na obeh straneh izhoda postavita 
visoka stebrička, ki bosta vidna iz vozila. Stebriček naj bi postavili tudi na območju prehoda za pešce 
saj veliko vozil napačno uporablja ta izvoz. Projektanta bomo pozvali na teren, da si še enkrat skupaj 
ogledamo stanje na objektu in sprejmemo ustrezno rešitev. 
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Ad9. Oddelek za okolje in prostor 
Izvajalca bomo obvestili, da se kamnita obloga izvaja skladno s pravili izvedbe, ki veljajo za zidane 
kamnite zidove na območju občine Brda. 
 
Ad10. Oddelek za okolje in prostor 
Uporabniki kanalizacijskega omrežja v Biljani so prejeli dopis z navodili za priključevanje na javno 
kanalizacijsko omrežje, v katerem je bilo vse natančno in podrobno opisano. Mislimo pa, da manjka 
predvsem odzivnost s strani vaščanov. V kolikor se je zgodilo, da nadzor kljub dogovoru ni prišel k 
stranki, bi prosili, da nam posredujete podatke, da bomo zadevo preverili pri upravljalcu, lahko pa 
tudi stranka ponovno pokliče nadzornika in se z njim dogovori za ogled.  
 
Ad11. Direktorica ZTKMŠ Brda  
Tudi v letu 2017 smo bili tako kot v letu 2016 glavni organizatorji osrednjega Praznika češenj na 
ZTKMŠ Brda. Organizacijo večernega koncerta pa smo prek razpisa zaupali podjetju Jabka d.o.o.  
 
Letos se je osrednje prizorišče prestavilo v center Dobrovega in sicer od Trga 25. maja pa do vse do 
Grajskega dvorišča. Kot v letu 2016 je del dogajanja potekal tudi v Šmartnem. Praznovanje se je 
začelo že tradicionalno pričelo na petek, ob občinskem prazniku je v Vili Vipolže potekala slavnostna 
seja Občine Brda. Novost letošnjega petkovega dogajanja je bil plesni večer na grajskem dvorišču na 
Dobrovem, z ansamblom Briški kvintet, namenjen občankam in občanom naše občine, ki pa je požel 
zelo slabo udeležbo. 
 
V soboto in nedeljo se je na Dobrovem odvijalo kar na dveh glavnih prizoriščih, na grajskem dvorišču, 
ki je bilo namenjeno predvsem otroškemu ustvarjanju ter rajanju in na Trgu 25. maja z glavnim 
odrom pred Občino Brda. Številna so bila tudi vzporednega dogajanja. V kleti Brda  je bila na ogled 
razstava češenj, razstava vinarstva in vinogradništva v Brdih, potekali pa so tudi vodeni ogledi kleti z 
degustacijo briških vin ter degustacije briškega oljčnega olja z Društvom oljkarjev Brda. Od glavnega 
trga do Gradu Dobrovo so bile postavljene številne stojnice z domačimi izdelki in pridelki, seveda pa 
ni manjkalo briških češenj.  
 
V tesnem sodelovanju z vaškimi skupnostmi je letos zaživela tudi briška domačija, novost letošnjega 
praznika, ki je bila postavljena na glavnem trgu. Nedeljska tradicionalna povorka vozov je bila letos 
zaradi dogajanja na Briški domačiji okrnjena. Le-ta se je zaključila na glavnem prizorišču, kjer so Brici 
prikazovali dogajanje v kuhinji, kleti ter v vaški gostilni, pod latnikom. Tu so obiskovalce razvajale 
Briške žene in dekleta z domačim češnjevim pecivom ter v nedeljo tudi pito velikanko. 
 
Drugo večje prizorišče je bilo v Šmartnem. Na obeh šmartenskih trgih, kot tudi po ulicah je bilo letos 
še posebej pisano in razposajeno. Predstavili so številni pridelovalci in proizvajalci domačih 
rokodelskih izdelkov. Pleteni in leseni izdelki, ročno izdelan nakit, majhna prisrčna darila, medeni 
izdelki, mila in seveda veliko češenj. Pred Galerijo Dablo pa so ustvarjala naša dekleta iz slikarskega 
društva Dablo ter vabila v notranjost galerije, kjer so na ogled njihova slikarska dela.  
 
Tako na Dobrovem, kot tudi v Šmartnem je bilo poskrbljeno tudi za zabavo naših najmlajših. Otroški 
kotiček, ustvarjalnice za otroke, s poslikavo obrazkov, plesne delavnice, Hiša eksperimentov, slikanje 
na gromozanska platna, predstava Maša in medved, slikarski natečaj z lepimi nagradami. Skratka, 
otroci se nikakor niso dolgočasili. 
 
Sobotni večer smo zaključili s koncertom skupin Elvis Jacksona in Dan D, ki je tako kot v lanskem letu 
potekal pri Kleti Brda. 
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V nedeljo smo v sodelovanju z briškim Društvom sadjarjev podelili številna priznanja našim sadjarjem, 
okronali pa smo tudi novo Kraljico češenj. Praznik češenj smo zaključili z dvema odličnima 
koncertoma, s koncertom skupine Manouche in koncertom Beneških fantov. 
 
Letošnja novost so bila tudi v duhu praznovanja okrašena vsa prizorišča. 
 
Naj na tem mestu poudarim, da se pri organizaciji praznika češenj srečujemo s številnimi problemi. 
Zagotovo je eden najbolj perečih zapora ceste, ki povzroči kar nekaj nejevolje, kljub organiziranemu 
brezplačnemu avtobusnemu prevozu. Vsako leto slabši odziv imamo pri iskanju rediteljev ob cestah. 
Domačinov skoraj več nimamo in smo zato primorani poiskati pomoč iz drugih krajev, kar pa 
posledično pomeni ne poznavanje cest in pokrajine. Predsedniki VS in KS se v zadnjih dneh pred 
dogodkom obračajo na nas, ker imajo probleme s sodelovanjem vaščanov pri pripravi vozov. V 
letošnjem letu smo imeli tako nekaj odpovedi.  
 
Edbin Erzetič 
 

1. Hotel Casino Venko ima zelo veliko obiska in zato predlaga ureditev ceste nad Venkojem.  
2. Na cesti v vasi Zali Breg so zelo velike udarne jame, ker niso bile strokovno zakrpane.  
3. Kdo je na Občini Brda zadolžen za nadzor nad posegom pri posestvovanju zemljišč v 

občinski lasti?  
4. Zadnje položnice za plačilo porabe vode in ostalih prispevkov so dvignile ogromno prahu 

med občani. Prosi za pojasnilo.  
 
 
Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
Omenjena cesta je potrebna ureditve vendar termin izvedbe še ni določen. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Omenjena cesta je regionalna cesta s katero upravlja Direkcija in ne Občina, v kolikor mislite na 
glavno cesto skozi naselje. Po nam znanih podatkih se Direkcija pripravlja na asfaltacijo omenjenega 
odseka.  
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Nadzor se izvaja skladno z določili v občinskih odlokih. Za natančnejši odgovor bi morali bolj natančno 
opredeliti za katera zemljišča gre. Povedati pa moramo, da priposestvovanje zemljišča z zaznambo 
javno dobro ni možno.  
 
Ad4. Direktorica občinske uprave 
 Občinski svet Občine Brda je na 23. redni seji dne, dne 18. 4. 2017 potrdil Elaborat o oblikovanju cen 
storitev javne službe oskrbe s pitno vodo in Elaborat o oblikovanju cen storitev javne službe 
odvajanja in čiščenja odpadnih voda z novimi cenami. Glede na to, da je bilo v zvezi z spremembo 
cene veliko vprašanj,  so Vodovodi in kanalizacija pripravili pojasnilo, ki je bilo objavljeno na spletni 
strani občine in bo objavljeno tudi v jesenski številki Briškega časnika.  
 
V nadaljevanju navajamo obvestilo: 
 »Zakaj so višji zneski na položnicah za vodo? 
Za nami so leta intenzivnih vlaganj v vodovodno, kanalizacijsko omrežje in čistilne naprave. Z 
dokončanjem projekta Centralne čistilne naprave v Vrtojbi, ki ima poseben del namenjen čiščenju tudi 
grezničnih gošč in blata iz malih komunalnih čistilnih naprav (MKČN), so končno vzpostavljeni temelji 
za celovito rešitev problema komunalnih odpadnih vod celotnega območja bivše Goriške občine.  
Vse na novo zgrajeno omrežje, pomeni dodatno vrednost, ki jo smo jo dolžni uporabniki ohranjati. 
Nastale stroške so do sedaj občine pokrivale iz svojih proračunov občine. Skladno z ustanovitvenimi 
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akti EU (direktiva 2004/35/ES), po principu onesnaževalec plača, smo uporabniki dolžni stroške in 
amortizacijo javne infrastrukture plačevati.  
Praznjenje greznic in odvoz blata iz (MKČN) je bilo dolga leta prepuščeno iznajdljivosti lastnikov. 
Pogosto so storitev izvajali nepooblaščeni izvajalci, ki so vsebino praznili kjerkoli. 
Obračun na položnicah 
Upoštevajoč veljavno zakonodajo in skladno s sprejetimi občinskimi sklepi so tudi na območju občine 
Brda s 1. julijem letos začele veljati nove cene obveznih občinskih gospodarskih javnih služb in oskrbe 
s pitno vodo, ter odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode. 
Vsi, ki so vezani na javni kanalizacijski sistem, bodo odslej plačevali storitev odvajanja in čiščenja, 
drugi porabniki pa storitve čiščenja greznic oziroma blata iz MKČN. Na zadnjem prejetem računu sta  
razvidni novi postavki, in sicer: čiščenje odpadnih vod in omrežnina – čiščenje. Cena čiščenja odpadnih 
voda je tako kot oskrba z vodo in odvajanje odpadne vode razdeljena na: 
 a) variabilni del, ki pokriva stroške izvajanja storitev; se zaračuna glede na število kubičnih metrov 
porabljene vode; cena znaša 0,68 evra/m3 
 b) fiksni del (omrežnino); prihodek občine, ki pokriva stroške javne infrastrukture in se zaračuna 
mesečno glede na velikost vodomera. Za tiste, ki so priključeni na javno kanalizacijo, znaša 6,30 evra.  
 Zakaj plačujejo tudi gospodinjstva z greznicami? 
Čiščenje odpadnih voda in omrežnino za čiščenje plačujejo tudi uporabniki ostalih čistilnih naprav, 
katerih stroške upravljanja so do sedaj krile okoliške občine ter lastniki greznic oziroma MKČN.  
Praznjenje greznic se bo za vsakega uporabnika izvršilo enkrat na tri leta. Urejen je odvoz blata iz 
MKČN in ocena obratovanja. Stroški se bodo obračunavali mesečno skupaj z ostalimi komunalnimi 
storitvami glede na število kubičnih metrov porabljene vode, odčitane na vodomeru. Če se poraba 
vode ne bo merila z vodomerom, bo zaračunan pavšal na podlagi števila prijavljenih oseb (0,15 
m3/osebo na dan). Mesečno se bo zaračunavala tudi omrežnina za greznice, kar bo za uporabnike 
ugodneje, kot da bi plačilo morali poravnati v enkratnem znesku.  
 Kam gre denar od omrežnine? 
Omrežnino javno podjetje Vodovodi in kanalizacija Nova Gorica v obliki najemnine plačuje v občinske 
proračune in tako občinam zagotavlja finančna sredstva za obnovo in gradnjo javnega 
infrastrukturnega sistema. Zaradi priključitve uporabnikov na čistilne naprave se je skladno s stopnjo 
doseženega čiščenja zmanjšala okoljska dajatev za obremenjevanje okolja na 10 odstotkov. 
Za več informacij vam je na voljo naša informacijska pisarna, kamor lahko od ponedeljka do četrtka 
pokličete med 8. in 11. uro ter med 12. in 14. uro, ob petkih pa med 8. in 11. uro. Telefonska številka 
centrale je (05) 33 91 100, e-pošta: vikng@vik-ng.si, spletna stran pa http://www.vik-ng.si/.« 
 
Žarko Kodermac 
Poda predlog, da se v novem zdravstvenem domu na Dobrovem preveri možnost izvajanja 
fizioterapije.  
 
Direktorica občinske uprave 
S strani direktorice ZZD smo prejeli sledečo obrazložitev: 
»Za fizioterapijo na Dobrovem imamo zaposleno fizioterapevtko, ki je zaključila en porodniški dopust 
in začela z novim, tako da se ta odsotnost vleče že več kakor dve leti. Ves ta čas smo se trudili 
obdržati dejavnost fizioterapije na Dobrovem, kljub temu, da nismo bili uspešni pri zaposlovanju 
fizioterapevta za nadomeščanje porodniške odsotnosti. Tudi v poletnih mesecih, smo mesec in pol 
zagotavljali fizioterapevta  na Dobrovem.  Izpad dejavnosti na Dobrovem smo imeli samo v maju, 
avgustu in septembru, ko smo imeli kadrovski primanjkljaj tako velik, da dela nismo mogli organizirati 
drugače. Ob tem moram poudariti, da so pacienti enakovredno prišli do fizioterapevtskih storitev v 
Novi Gorici in niso bili prikrajšani. Z mesecem oktobrom bo fizioterapija na Dobrovem ponovno 
normalno delovala.« 
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Goran Simčič 
1. Predlaga, da se na ekoloških otokih zmanjša število zelenih kontejnerjev in poveča število 

kontejnerjev za odlaganje plastike. V vasi Vipolže Komunala Nova Gorica d.d. ni postavila 
novih kontejnerjev, kot je bilo dogovorjeno, ampak jih je samo odpeljala. Sedaj se vsi 
odpadki odlagajo v zelene kontejnerje.   

2.  Predlaga, da se ponovno opozori vse vinarje, da morajo imeti za opravljanje svoje 
dejavnosti zagotovljene lastne kontejnerje.  

3. Podjetje Komunala Nova Gorica d.d. ne izvaja čiščenja kontejnerjev in kontejnerskih mest.  
4. Nanj se je obrnilo nekaj občanov, ki imajo zgrajeno lastno čistilno napravo in istočasno 

plačujejo greznico. Prosi za pojasnilo.  
 
 

Ad1. Oddelek za okolje in prostor 
V sodelovanju s podjetjem Komunala Nova Gorica d.d. se ureja kontejnerska mesta tako, da se po 
potrebi zagotovi zadostno število zelenih kontejnerjev in kontejnerjev za ločevanje odpadkov. 
Zaradi pobud in seveda tudi zaradi neprimerne lokacije je podjetje Komunala Nova Gorica d.d. v 
sodelovanju z občinsko upravo po predhodno pridobljenem mnenju VS Vipolže umaknilo 
kontejnersko mesto pri Vili Vipolže. Predvidena je bila prestavitev kontejnerjev za ločevanje 
odpadkov k pokopališču Vipolže, vendar zaradi logističnih težav to žal ni bilo mogoče izpeljati.  
Dodan je bil zabojnik 3,3m3  za mešano embalažo iz plastike in kovin (rumen zabojnik) na lokaciji 
Vipolže v vasi v križišču (pri igralih). Na lokaciji Vipolže pri bife Simčič (pri Rošu) pa se zabojnika 
volumna 1,8m3 za papir in karton (moder zabojnik) in za mešano embalažo iz plastike in kovin 
(rumen zabojnik) zamenja z večjima zabojnikoma volumna vsak 3,3m3. 
 
Ad2. Oddelek za okolje in prostor 
Občina Brda se je s podjetjem Komunala Nova Gorica d.d. dogovorila, da se vinarjem ponovno pošlje 
obvestilo. 
 
Ad3. Oddelek za okolje in prostor 
Za informacijo glede čiščenja kontejnerjev in kontejnerskih mest smo povprašali podjetje Komunala 
Nova Gorica d.d.. Sporočili so, da morebitne kosovne odpadke in druge nepravilno odložene odpadke 
poberejo druga vozila, ki imajo nalogo vzdrževanja urejenosti kontejnerskih mest. Pranje 
kontejnerjev in kontejnerskih mest  pa se skladno z odlokom  v občini Brda izvaja dvakrat letno. V 
letošnjem letu je čiščenje potekalo v spomladanskem času (april, maj). Storitev bodo ponovili še 
sedaj, v jesenskem času.  
 
Ad4. Oddelek za okolje in prostor 
Pri zgraditvi MKČN (male komunalne čistilne naprave) je uporabnik v skladu s 43. členom Odloka o 
odvajanju in čiščenju komunalne in padavinske odpadne vode na območju občine Brda, dolžan 
obvestiti izvajalca javne službe o začetku gradnje MKČN, mu omogočiti pregled in pred zagonom 
predati predpisano dokumentacijo o ustreznosti MKČN. V kolikor uporabniki tega niso storili, jih 
izvajalec javne službe nima v evidenci. Uporabniki, ki tega še niso storili naj to čimprej storijo. 
 
Karlo Passoni  
Pri šoli v Kojskem je velik problem s parkiranjem. Pred leti, ko se je izvajalo dela na ovinkih v 
Gonjačah, so vaščani Kojskega imeli predlog, da se izkopani material nasuje na spodnji del pod 
zidom šole v Kojskem, na zemljišče v privatni lasti. Glede na to, da se ponovno pojavlja kar nekaj 
materiala na gradbišču v Gonjačah predlaga, da se občina dogovori za lastniki zemljišča in 
ponovno uredi zemljišče za potrebe parkiranja.    
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Oddelek za okolje in prostor 
Na tem območju žal ne bo možno, ker nimamo soglasja lastnikov zemljišč. Smo pa dogovorjeni za 
razširitev območja za parkiranje vozil v bližini montažne hiške. 
 
 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                        Franc Mužič 


